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Εφαρµόζουµε ένα σχέδιο 8 σηµείων, που 
θα µας επιτρέψει να ξεκινήσουµε άµεσα να 
ανακυκλώνουµε στην Αττική, µε καθολική κλι-
µακωτή εφαρµογή της διαλογής στην πηγή.
Μεταξύ άλλων, προβλέπουµε το πρώτο εξά-
µηνο του 2020 τα παρακάτω:

1 Αναθεωρούµε τον περιφερειακό σχεδι-
ασµό, επαναπροσδιορίζοντας σε ρεαλι-

στικότερη βάση τους στόχους για την επα-
ναχρησιµοποίηση και την ανακύκλωση, ενώ 
θα προβλέπουµε µεγαλύτερη συµµετοχή του 
ιδιωτικού τοµέα στη χρηµατοδότηση του εγ-
χειρήµατός µας.

2Μέσω του Ε∆ΣΝΑ, προ-
µηθευτήκαµε και θα µοι-

ράσουµε σταδιακά 10.000 κα-
φέ κάδους και 66 απορριµ-
µατοφόρα σε δήµους, για τη 
στοχευµένη και στοχοθετηµέ-
νη συλλογή βιοαποβλήτων.

3 ∆ηµιουργούµε παρατη-
ρητήριο ανακύκλωσης, 

όπου οι πολίτες θα µπορούν 
να βλέπουν τους στόχους, τις 
προσπάθειες και τα αποτελέ-
σµατα όλων µας.

4 Υποστηρίζουµε τους δή-
µους µε πόρους άνω του 

1,4 εκατ. ευρώ, µέσω της τε-
χνικής βοήθειας του ΠΕΠ, 
για την αναθεώρηση των το-
πικών σχεδίων διαχείρισης 
αποβλήτων.

5Θέσαµε σε λειτουργία 
Help Desk στον Ε∆ΣΝΑ 

για να στηρίξουµε τους δή-
µους στη διαδικασία αναθε-
ώρησης των τοπικών σχεδίων 
διαχείρισης.

6 Προωθούµε την ιδέα της 
ανακύκλωσης σε όλη την 

Αττική, µέσα από τη λειτουρ-
γία 60 κινητών σηµείων, τα 
οποία θα συλλέγουν ανακυ-
κλώσιµα υλικά και θα µοιρά-
ζουν προωθητικό υλικό για 
την ευαισθητοποίηση των 
πολιτών.

7 ∆ηµιουργούµε, µέσω του 
Ε∆ΣΝΑ και σε συνεργα-

σία µε τους δήµους, 1.000 
γωνιές ανακύκλωσης σε στο-
χευµένα σηµεία.

8 Το επόµενο διάστηµα θα 
υλοποιηθούν στοχευµέ-

νες καµπάνιες ενηµέρωσης 
και ευαισθητοποίησης των 
κατοίκων της Αττικής.
  Ο ΧΥΤΑ στη Φυλή θα κλεί-
σει; 
Στις 30 Ιανουαρίου, σε ειδική 
εκδήλωση στο Ζάππειο Μέ-
γαρο, θα ανακοινώσουµε το 
συνολικό µας σχέδιο ως Περι-
φέρεια Αττικής για το µοντέλο 
διαχείρισης των απορριµµά-
των. Εκεί θα ανακοινώσουµε 

µε ποιον τρόπο θα ανακυκλώνουµε, πώς θα 
εφαρµόσουµε το νέο σύστηµα διαλογής βι-
οαποβλήτων, πότε και πού θα κατασκευα-
στούν οι απαραίτητες νέες µονάδες επεξερ-
γασίας απορριµµάτων. Στόχος µας είναι να 
έχει καταργηθεί ο πράσινος κάδος και να 
υπάρχουν µόνο χωριστά ρεύµατα από δι-
αλογή στην πηγή. Αυτός ο στόχος είναι δυ-
νατόν να επιτευχθεί έναν χρόνο πριν από 
τις 31/12/2023, που προβλέπεται µε βάση 
την ευρωπαϊκή οδηγία για χωριστή συλλο-
γή όλων των βιοαποβλήτων. Από εκείνο το 
χρονικό σηµείο και µετά, ο ΧΥΤΑ Φυλής θα 
µπορεί επιτέλους να σταµατήσει να δέχεται 
σύµµεικτα απορρίµµατα.
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Ω
ς Περιφέρεια Αττικής είµαστε έτοι-
µοι να συνδράµουµε µε όλους τους 
τρόπους, ώστε οι µετανάστες και 

οι πρόσφυγες να ζουν ανθρώπινα όσο παρα-
µένουν εγκλωβισµένοι στη χώρα µας, αλλά 
οφείλει και το κεντρικό κράτος να αναλάβει συ-
γκεκριµένες πρωτοβουλίες», λέει στη Realnews 
ο Γιώργος Πατούλης όσον αφορά το προσφυ-
γικό.
Ο περιφερειάρχης Αττικής ανα-
φέρεται και στον νέο εκλογικό 
νόµο για την αυτοδιοίκηση, που 
ετοιµάζει το υπουργείο Εσωτερι-
κών. Κάνει λόγο για ένα εκλογικό 
σύστηµα που θα διασφαλίζει και 
την κυβερνησιµότητα των αυτο-
διοικητικών οργανισµών αλλά και 
την ισότιµη και αναλογική αντι-
προσώπευση όλων των πολιτικών 
δυνάµεων που εκπροσωπούν τις 
τοπικές κοινωνίες. Παράλληλα, ο 
Γ. Πατούλης αναφέρεται και στο 
ζήτηµα των απορριµµάτων. «Το 
2020 κάνουµε µια νέα αρχή στη 
διαχείριση των απορριµµάτων της 
Αττικής. Εφαρµόζουµε ένα σχέδιο 
8 σηµείων, που θα µας επιτρέψει 
να ξεκινήσουµε άµεσα να ανακυ-
κλώνουµε στην Αττική, µε καθολι-
κή κλιµακωτή εφαρµογή της δια-
λογής στην πηγή», αναφέρει ο πε-
ριφερειάρχης.

 Το µεταναστευτικό µπορεί να 
επηρεάσει και την Περιφέρεια 
Αττικής; ∆ηλαδή να µετακινη-
θούν πρόσφυγες από τα νησιά; 

Η παρουσία δεκάδων χιλιάδων 
προσφύγων και µεταναστών 
επηρεάζει όλη τη χώρα. Με µε-
γαλύτερη ένταση σε πρώτη φά-
ση τις περιοχές που αποτελούν 
τόπους πρώτης υποδοχής, αλλά 
και τα αστικά κέντρα στη συνέ-
χεια, στα οποία διοχετεύονται 
οι άνθρωποι αυτοί. Η Αττική εί-
ναι η περιοχή που ήδη έχει συ-
γκεντρωθεί ένας πολύ µεγάλος 
αριθµός προσφύγων και µετα-
ναστών και, αν δεν υπάρξει µια 
δραστική αλλαγή στη µετανα-
στευτική πολιτική της χώρας, 
η παρουσία τους θα αυξηθεί 
ακόµη περισσότερο. Η θέση 
µας ως Περιφέρεια στο ζήτη-
µα αυτό είναι ξεκάθαρη. Αφε-
νός είµαστε έτοιµοι να συν-
δράµουµε µε όλους τους τρό-
πους, ώστε οι άνθρωποι αυτοί 
να ζουν ανθρώπινα όσο παρα-
µένουν εγκλωβισµένοι στη χώ-
ρα µας. Αλλά οφείλει και το κε-
ντρικό κράτος να αναλάβει συ-
γκεκριµένες πρωτοβουλίες, όπως να διασφα-
λίσει επιτέλους την ασφάλεια των χερσαί-
ων και θαλάσσιων συνόρων, ώστε να ανα-
κοπεί η ανεξέλεγκτη είσοδος στη χώρα µας 
και νέου αριθµού προσφύγων και µετανα-
στών. Καθώς και να επισπεύσει τις διαδικα-
σίες χορήγησης ασύλου σε όσους το αιτού-
νται και να εφαρµόσει ένα αποτελεσµατικό 
σύστηµα επαναπατρισµού όσων κριθεί ότι 
δεν εµπίπτουν στις περιπτώσεις χορήγησης 
και δεν µπορούν να παραµένουν στη χώρα.
 Το υπουργείο Εσωτερικών αναµένεται να 

φέρει και τον νέο εκλογικό νόµο για την αυ-
τοδιοίκηση, καταργώντας την απλή αναλο-
γική. Οι πληροφορίες υποστηρίζουν πως 

θα µπορεί να εκλέγεται ο δήµαρχος ή ο περιφερειάρχης από την πρώτη Κυριακή 
µε 40%. Τι λέτε; 

Πριν ακόµη αναλάβω τη θέση ευθύνης του περιφερειάρχη Αττικής, ως πρόεδρος της 
ΚΕ∆Ε και δήµαρχος Αµαρουσίου είχα τονίσει επανειληµµένα ότι το εκλογικό σύστη-
µα που καθιερώθηκε µε τον «Κλεισθένη» θα δηµιουργήσει προβλήµατα και δυσλει-
τουργίες στην κυβερνησιµότητα των δήµων και των περιφερειών. ∆υστυχώς, επι-
βεβαιώθηκα. Θεωρώ, λοιπόν, αναγκαίο να υπάρξει ένα νέο, σταθερό εκλογικό σύ-
στηµα, που δεν θα αλλάζει µε βάση τις κοµµατικές σκοπιµότητες της εκάστοτε κυ-
βερνητικής πλειοψηφίας. Που θα διασφαλίζει και την κυβερνησιµότητα των αυτοδι-
οικητικών οργανισµών, αλλά και την ισότιµη και αναλογική αντιπροσώπευση όλων 
των πολιτικών δυνάµεων που εκπροσωπούν τις τοπικές κοινωνίες. Στον διάλογο µε 
την πολιτική ηγεσία του υπουργείου Εσωτερικών είµαστε έτοιµοι να καταθέσουµε 
τις προτάσεις µας πάνω στο ζήτηµα αυτό.

 Οι αρµοδιότητες µεταξύ κεντρικού κράτους και αυτοδιοίκησης έχουν ξεκαθαριστεί; 
Ως συνέχεια της προηγούµενης ερώτησής σας, θα ήθελα να τονίσω ότι κανένα εκλο-
γικό σύστηµα από µόνο του δεν αρκεί για να βελτιώσει τη λειτουργία των αυτοδιοι-
κητικών οργανισµών προς όφελος των πολιτών, αν δεν υπάρξει ταυτόχρονα και µια 
ουσιαστική µεταρρύθµιση στη λειτουργία του κράτους και της αυτοδιοίκησης. Για 
εµένα, προτεραιότητα είναι να υπάρξει ένα άλλο κράτος που θα λειτουργεί µε βάση 
την αρχή της πολυεπίπεδης διακυβέρνησης, µε ξεκάθαρο διαχωρισµό στις αρµοδι-
ότητες και στις ευθύνες µεταξύ των διαφόρων βαθµίδων λειτουργίας του κράτους. 
Με επαρκείς πόρους, ώστε να µπορούµε όλοι να ανταποκρινόµαστε στις ευθύνες 
που αναλαµβάνουµε. Αυτή οφείλει να είναι στο άµεσο µέλλον η κορυφαία προτε-
ραιότητα του υπουργείου Εσωτερικών, των περιφερειών και των δήµων, γιατί αυτή 
είναι και η µεγάλη ανάγκη των τοπικών κοινωνιών. ∆εν µπορεί να υπάρξει καλύτερο 
και αποτελεσµατικότερο κράτος χωρίς ξεκάθαρους ρόλους και ευθύνες.
 Εχετε κηρύξει το 2020 έτος ανακύκλωσης για την Αττική. Τι προγραµµατίζετε; 
 Το 2020 κάνουµε µια νέα αρχή στη διαχείριση των απορριµµάτων της Αττικής.

«Κάνουµε µια νέα
αρχή στη διαχείριση 
των απορριµµάτων»

«Εφαρµόζουµε ένα σχέδιο 8 σηµείων, 
που θα µας επιτρέψει να ξεκινήσουµε άµεσα 

να ανακυκλώνουµε στην Αττική, µε καθολική 
κλιµακωτή εφαρµογή της διαλογής στην πηγή» 

Γιώργος Πατούλης Περιφερειάρχης Αττικής


